
Møte i brukerutvalget 18.06.24 

Tid: 18.06 kl. 10-12,  

Sted: Fylkeskontoret 

 

Medlemmer:  

marjepie marjepie@hotmail.com 

Khaldoun Alibrahim alibrahimkhaldoun@gmail.com 

Sildnes, May Kristin May.Kristin.Sildnes@nav.no Kommer ikke  

Holen, Hallgeir Hallgeir.Holen@nav.no 

Veland, Stein Stein.Veland@nav.no  Kjetil kommer i stedet.  

Hauge, Elin Borlaug Elin.Borlaug.Hauge@nav.no   inn: Eirik Tovan, kommer ikkje-  

Volden, Arne Arne.Volden@nav.no Kom ikke 

Nils Petter Sjøholt nilsjo.npsh@gmail.com 

Bengt G Eriksson bgerik@online.no 

Aase Harstad aaharsta@online.no 

May Grethe Grindseth  maygrethe64@gmail.com; molde@dys.no 

 per.myrstad@astero.no  Kommer ikke  

 

Saksliste 

Sak 11/24: 

 Velkommen og gjennomgang av saksliste.  

Sak 12/24:  

Hva skjer i organisasjonene: 

Nils. Kreftforeningen:  

Økonomisk avkortning. Uføre får avkortning om de får støtte fra kreftforeningen. Tar det opp som 
egen sak på eventuelt.  

Bengt. Pensjonistforbundet. Opptatt av trygdeoppgjøret. 60 % av nominell inntekt. Ligger på 50% 
nå. Underregulering av minstepensjonister. Stor studioaktivitet. Kurs, styrekurs. Mye aktivitet i 
frivilligheten rundt omkring i kommunene. 7800 medlemmer, 54 lokallag. Vestnes har 5 lokallag. 
I Kristiansund har de et samarbeid med NAV om eldre Ukrainske flyktninger. Målet er å få de inn i 
frivillighet og inkludert i samfunnet. Bevilget 22.000 fra NAV Kristiansund til å jobbe med 
integrering. Fungerer bra. Missing link som har kommet på plass.  
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De 5 årene som pensjonist fra 67-72 år er utfordrende- hvilke rettigheter har pensjonister da.  

 

Khaldoun: Det er en stor utfordring med lang saksbehandlingstid i NAV. Det kan forverre 
økonomiske og helsemessige situasjoner. Mange risikerer å stå uten inntekt i ventetid. Gjelder 
søknad om ytelser AAP og uføretrygd. Alternativet er midlertidige ytelser eller uten inntekt. Dette 
er noe NAV bør ta tak i.  

May Grete SAFO, NFU: Høring rundt CRPD- menneskerettighet for de med funksjonshemninger. 
Har jobbet mye med å lære opp medlemmer med utviklingshemming til å være aktiv i egen 
organisasjon. Dialog med kommunene om store nedskjæringer i kommunale tjenester. Det 
skaper dårligere tjenestetilbud. 

Aase: FFO. Kutt i støtte til friville organisasjoner fra fylkeskommunen, 100 
medlemsorganisasjoner. Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne i fylket fikk taletid på 
fylkestingmøte- ble ikke kuttet foreløpig. Fylkeskommunedirektører blir bedt om å finne 1 mill i 
inndekning for de 3 organisasjonene det gjelder. CRPD- høringsuttalelse til 
menneskerettighetsdomstol.  

Marie: Nasjonalt verksted for ung medvirkning ble avholdt i Ålesund i juni. Det ble i samlingen 
besluttet å etablere et Sentralt råd for ung medvirkning. Her inviteres representanter fra fylkene 
inn. Det ble på samlingen jobbet for å styrke og etablere Råd for ung medvirkning i flere fylker. I 
dag er det kun Møre og Romsdal og Vest- Viken som har det.  

Hallgeir: Hjelpemiddelområdet vokser mye på grunn av endring i befolkningen. Digitalisering 
jobbes det mye med, jobber med «postbokser» for utlevering av hjelpemidler. Har hatt møte med 
alle kommuner i fylket, tema økonomi og arbeidsorganisering. Døvetolker er en viktig tjeneste. 
Tolkene jobber i turnus. Hjelpemiddelsentralen ønsker mer tilbakemeldinger fra organisasjonene 
på hva fungerer og hva kan bli bedre. Aase- søker om ¼ av behovet for skrivetolk, og får bare 1/4. 
Hvor stor er dekningsgraden av behovet? 80-90% i følge Hallgeir. Minner om neste møte hos 
Hallgeir. Fint med tilbakemelding fra organisasjonene om hva dere vil høre mer om på 
hjelpemiddelområdet.  

Fylkekontorets medbestemmelsesapparat (FYMBA): 

Innspill fra organisasjonene til FYMBA. Fra epost Elin sendte 22.05.24:  

                Den 16. mai deltok Marie Hoem, May- Grethe Gridset og jeg i møte med Fylkeskontorets 
medbestemmelsesapparat. Her holdt vi en orientering om arbeidet i brukerutvalget.  Det var lagt 
opp til en diskusjon om hvordan få til økt medvirkning på systemnivå. Det blir en nærmere 
orientering om møtet og hva som kom fram den 18. juni. Jeg legger ved utklipp av sakslisten 
nederst i eposten.  

 

Flere av deltagerne i møtet spurte hva Brukerutvalget og deres medlemmer og organisasjoner 
opplever som det største utfordringsbilde til NAV nå. Hvor trykker skoen nå?  Håper at dere til 
møtet 18. juni kan forberede dere litt på det, så legger vi opp til en diskusjon.  

  

Innspill har kommet fra May- Grethe. Elin minner om at alle kan sende innspill på epost, frist i 
september. Det blir utarbeidet en rapport som vi oversender til FYMBA.  



Sak 13/24: 

 Om NAV. Hvordan står det til med befolkningen over 30 år i NAV Møre og Romsdal. Se 
Powerpoint presentasjon fra Kjetil. 

Det foregår en omorganisering i direktoratet- Elin orienterer om hva som har skjedd der til 
høsten.  

Innspill om å få brukerutvalget og rådet inn i organisasjonskartet 

Betydningen av opplæring. Mulighet til å ta fagbrev etter 30 år er innspill - fra Bengt.  

Ser vi resultat av ungdomsinnsatsen? Spm fra Aase. IPS, AMB gir god effekt.  

Bengt: Alderisme- vurdere folk ut fra alder i stedet for evner. Diskriminerende. Må ha null 
toleranse innenfor flere områder. Den 8. uka til den 12. uka. Tiltak må settes inn før 8 uker. 
Terskelen for å komme tilbake øker med tid.  

Brukerutvalg i lokalkontor- eventuelt representere flere kontor.  

Må få støtte for intern opplæring i bedriftene. I tariffavtalene- videreutdanningsreform.  

Opplæring i samarbeid med fylkeskommunen- der skjer det mye positivt på.  

Sykefravær- NAV praktiserer tidlig intervensjon. Men forskning viser at mer enn 8 uker fravær er 
kritisk. Sykefraværsprosjekt i NAV med tidlig innsats.  

Sak 14/24:   

Årshjul for aktiviteter i Brukerutvalget. Denne saken utsettes til møte senere i høst.  

Sak 15/24:  

Deltagelse på ledersamling for NAV ledere i NAV møre og romsdal i Ulsteinvik 24. september. 
Temaet på samlingen er ungdomsgarantien. Det skal være en arbeidsøkt om medvirkning og vi 
ønsker å presentere Rådet for ung medvirkning og Brukerutvalget og ha en økt om medvirkning 
på system/tjenestenivå.  

Sak eventuelt:  

Fra Nils, Kreftforening: Avkortning av økonomisk støtte for de som er uføretrygdet. Avslag eller 
avkortning av sosialhjelp i sin hjemkommune. Det kuttes tilsvarende i sosialsøtnad. Dette betyr 
at kreftforeningen subsidierer kommunens sosialhjelp. §18 og 19 i sos tj loven. Det tad opp i i 
brukerutvalg i hele landet. Vil kartlegge praksis i hele landet. Ser ut til å være ulikt og forskjell på 
kommuneøkonomi. Vil jobbe for lovendring i sosialtjenesteloven.  

«Hva er kommunenes praksis ved utmåling av sosialhjelp når sosialhjelpsmottaker også mottar 
støtte fra frivillige organisasjoner. Blir den avkorta? « 

Vi kan ta det inn til statsforvalteren- Elin tar det videre.   

Sett av tid til lengre møter neste gang.  

 

Referent: Elin Christine Melby 

 



 


